

Referat fra bestyrelsesmøde, St. Sjørup Bylagh d. 5.6.2023.

Fremmødte: Torben, Hans Jørgen, Birgitte, Hanne, Lars, Jonna, Martha og Maibritt

Referant: Maibritt.

1) Opfølgning fra sidste referat: - Referat fra sidst er godkendt. - Hjertes-tarter opsat, der undersøges hvordan den registreres på hjemmesiden: "Hjertes-tarter.dk"

2) Økonomi: Der er ikke sket det store siden sidste bestyrelsesmøde. Der er lige nu 74 medlemmer i bylaughet.

3) Nyt fra formanden: - Der er lavet 10 bænke fra Hevring. Der skal laves flere og her vil der blive indkøbt materialer til. Disse planlægges at laves til arejds weekend d. 1 og 2 Juli (info herom vil blive tilsendt snarest).

4) Aktiviteter i fælleshuset, fællesspisning og udlejninger: - Vi er med i "Liv i forsamlingshusene. - Sankt Hans d. 23 Juni (Info herom vil blive tilsendt snarest).

5) Sommerby: - Priser på mad og drikke vil stige, dette vil Martha og Karen se på, samt lave nye skilte. - Det kreative hus i Ørsted vil gerne låne os flere borde til Sommerby. - Der snakkes om at få sat annonce i avisen - Lars sørger for dette. - Hevring ishuse sælger ikke is i år, i stedet kommer der nogle piger fra Nørager som vil sørge for dette. - Der er næsten styr på musikken - en Tirsdag mangler at blive dækket - Lars er i gang med at finde nogle. - Lars er ved at indhente priser på øl og vand. - Der er ved at blive lavet en aftale omkring en hoppeborg ved "Djurs fest udlejning", Lars afventer en tilbagemelding derfra. Vi vil gerne at det er en aftale hvor der er levering med i aftalen. - Brandplan: Lars har fået lov til at låne slukkere fra Mosten. Lars og Torben laver en plan over pladsen med "tegnestuen" - Lars får styr på diverse tilladelser med kommunen, politi osv. - Det vedtages at de kræmmere der bruger strøm skal betale 50 kr. oveni den normale plads pris. - Torben meddelte at over halvdelen af kræmmer pladserne er besat. - Martha er godt i gang med at få lavet en arbejdsplan. - Der aftales "Reste fest" Lørdag d. 29 Juli kl. 18.00. Der vil de 4 markedsdage ligge et afkrydnings skema i fælleshuset, hvor man kan melde sig til dette.

6) EVT: - Der har været en forespørgelse på om det er en mulighed at man kunne leje teltet til et Guldbryllup d. 7 Juli. Det blev besluttet på mødet, at det kunne det godt. - Der er endvidere spurgt om teltet kunne lejes til en konfirmation næste år på Meilgård, dette blev der også stemt ja til.